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     ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТРУМЯНИ 
 

ПРОТОКОЛ №19 
 

Днес, 27.01.2025 год. / понеделник / в заседателната зала на Общински съвет 

Струмяни се проведе  19-то редовно заседание на ОбС Струмяни 

 

На заседанието присъстват: 

• Севделина Траянова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Мария Паскова – ПП „Обединени земеделци“ 

• Красимир Димев – ПП „Обединени земеделци“ 

• Зоя Иванова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Величка Манолска - ПП „Обединени земеделци“ 

• Анита Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ 

• Радослав Пецанов - ПП „ГЕРБ” 

• Кирил Писков – ПП „ГЕРБ“ 

• Никол Тимева-Митрева  - ПП „ГЕРБ“ 

• Славчо Благоев – ПП „ГЕРБ“ 

• Васил Атанасов – ПП „ГЕРБ“ 

• Блажка Христова – Независим 

• Борислав Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ 

 

Заседанието бе открито в 10:06 часа от г-жа Севделина Траянова – председател на ОбС 

– Добър ден! Добре дошли на всички! Свикваме деветнадесетото редовно заседание на 

Общински съвет Струмяни. Присъстват граждани на общината, Кмета на общината,  

Секретаря на общината, Главния счетоводител и Счетоводител бюджет. Всички 

общински съветници са тук, така че имаме кворум и заседанието може да бъде 

проведено.  На вашето внимание е предложен следния проект на дневен ред: 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно приемане на Програма за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост в община Струмяни през 2025 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев /   

 

2.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – Парцеларен план (ПП), по чл. 110, ал. 1, т. 5 от ЗУТ, с цел точно 

определяне на площите и дължините на засегнатите от ограничение в ползването 

имоти, през които проектния водопровод преминава. 

                                                         /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3.Предложение относно промяна начина на трайно ползване на общински поземлен 

имот с идентификатор 32665.26.77 с начин на трайно ползване „пасище“ в „гори и 

храсти в земеделска земя“ по кадастралната карта и кадастралните регистри на село 
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Илинденци, община Струмяни, област Благоевград, одобрени със Заповед РД-18-

497/25.07.2019 година на Изпълнителния Директор на АГКК. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

4.Предложение относно кандидатстване и изпълнение от община Струмяни на проект 

„Закупуване на електрически уреди и обзавеждане за нуждите на Домашен социален 

патронаж – Струмяни“, пред Фонд „Социална закрила“ към Министерство на труда и 

социалната политика. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

5.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за ПИ с 

идентификатор 32665.116.45, с площ от 5280 кв.м., вид на територията „Земеделска”, 

Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на „КАРЕЛИЯ 2011“ ООД, съгласно 

нот. акт № 53, том I, рег. № 634, дело № 46 от 2024 г., находящ се в м. „Масовец“, 

землището на с. Илинденци, общ. Струмяни, обл. Благоевград, по Кадастрална карта и 

кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-497/25.07.2019 г. на 

Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, с цел 

промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно 

строителство“. 

                                         /Вносител: Вр.И.Д.Кмет на община Струмяни-Фиданка Котева / 

 

6.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.      

                  /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –Имате ли допълнения по дневния ред? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Гласува се: Дневен ред на 19-то редовно  заседание на ОбС Струмяни  

С 13-за , против -0, възд.се -0  ОбС прие Дневен ред на 19-то редовно заседание на 

Общински съвет Струмяни  

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно приемане на Програма за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост в община Струмяни през 2025 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев /   

 

2.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – Парцеларен план (ПП), по чл. 110, ал. 1, т. 5 от ЗУТ, с цел точно 

определяне на площите и дължините на засегнатите от ограничение в ползването 

имоти, през които проектния водопровод преминава. 

                                                         /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3.Предложение относно промяна начина на трайно ползване на общински поземлен 

имот с идентификатор 32665.26.77 с начин на трайно ползване „пасище“ в „гори и 

храсти в земеделска земя“ по кадастралната карта и кадастралните регистри на село 
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Илинденци, община Струмяни, област Благоевград, одобрени със Заповед РД-18-

497/25.07.2019 година на Изпълнителния Директор на АГКК. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

4.Предложение относно кандидатстване и изпълнение от община Струмяни на проект 

„Закупуване на електрически уреди и обзавеждане за нуждите на Домашен социален 

патронаж – Струмяни“, пред Фонд „Социална закрила“ към Министерство на труда и 

социалната политика. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

5.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за ПИ с 

идентификатор 32665.116.45, с площ от 5280 кв.м., вид на територията „Земеделска”, 

Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на „КАРЕЛИЯ 2011“ ООД, съгласно 

нот. акт № 53, том I, рег. № 634, дело № 46 от 2024 г., находящ се в м. „Масовец“, 

землището на с. Илинденци, общ. Струмяни, обл. Благоевград, по Кадастрална карта и 

кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-497/25.07.2019 г. на 

Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, с цел 

промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно 

строителство“. 

                                         /Вносител: Вр.И.Д.Кмет на община Струмяни-Фиданка Котева / 

 

6.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.      

                  /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

 

Точка първа от дневния ред: 

Предложение относно приемане на Програма за управление и разпореждане с 

имоти – общинска собственост в община Струмяни през 2025 година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Становище на комисията по 

строителство, градоустройство и общинска собственост. 

 

Г-жа Иванова – председател на комисията по строителство, градоустройство и 

общинска собственост – Становището на комисията е положително. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли въпроси? 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Аз 

имам един въпрос. На комисиите зададох въпроса дали това, което е заложено за 

отдаване под наем е същото. Отговора беше, че е същото, което е било заложено и за 

2024 година. Интересува ме дали през 2024 год. ги е имало първите две точки за 

отдаване под наем? За стадиона в Микрево за отдаване под наем и в Струмяни. Аз 

мисля, че през 2024 год. не беше заложено.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да извикаме г-жа Комитова тя може 

да отговори. 
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Притеснението ти е да не се отдават под 

аренда или на концесия ли? Няма такова нещо.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Не. 

Питам щом са били включени и миналата година, защо не сме ги отдали под наем? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Идеята е да се включат в програмата за да 

може да се участва  по проекти, както в момента направихме по проект да се направи 

реновация на сградата. Концесии и такива истории въобще не стоят на дневен ред, не се 

коментират, нито ще стане това. Това е работа на общината. На предната сесия го 

коментирахме, че има приходи и от базата и след реконструкция, реновация тази база 

ще стане една от най-добрите в окръга. Коментар по тази точка за концесии няма как да 

водим. Поне докато аз съм кмет. От там нататък вече каквото решите.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-н Пецанов. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Г-жа Комитова я няма, но ще отправя въпроса към Кмета. 

Евентуално, ако сега гласуваме дадената точка за отдаването под наем на дадените 

стадиони то те ще минат на търг, нали така?  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Защо да минават на търг? 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Така 

пише търг или конкурс. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това пак се случва с решение на Общински 

съвет. Това е приемане на програмата. След това е отдаването на търг или конкурс.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Те пак ще минат през нас.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Да, това е следваща стъпка, но въобще не 

става въпрос за концесии.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Остават си общински.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Да. Миналата седмица съм бил на среща с 

новия Министър на спорта и тази база ще бъде включена за финансиране и изцяло 

реновирана. С изцяло ново вътрешно обзавеждане, с тези проблемни тоалетни и бани. 

Всичко лека по-лека с планиране ще се случи. С мисленето, че може да се върви към 

концесия няма да стане.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Г-жа 

Комитова вече е тук. Имам един въпрос. На комисиите попитах и вие казахте, че 

всичко включено в програмата за отдаване под наем е от миналата година? 

 

Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Това, което влиза като приход 

от наеми всяка година трябва да го има в програмата. Отделно от това трябва да се 

предвиди и прогнозно, че може да се отдаде. Всяко едно нещо от тази програма когато 

дойде ред да се разпорежда или управлява се взима поетапно решение. Първо трябва да 
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фигурира в Годишната програма. Това си е нормативен акт по Закона за общинската 

собственост, който се приема всяка година.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Питането беше друго.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Миналата година бяха ли заложени тези двете точки за стадиона в Микрево и 

Струмяни? 

 

Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Да, те всяка година са 

заложени.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Всяко разпоредително действие, което има с 

базата е включено в Програмата за общинската собственост. В момента има желаещи и 

от Илинденци. Момчета, които се занимават с борба да им отдадем безвъзмездно, или 

възмездно помещение за деца, които искат да тренират борба. Това е вече един 

разговор, който ще бъде проведен, ако това се случи. Ако има сериозно намерение. 

Всяко разпоредително действие, което трябва да бъде извършено по отношение на 

общинската собственост трябва да бъде включено в Общинската програма. По 

отношение на притеснението за концесиите за пореден път обявявам за какво иде реч. 

Има ли притеснения? Стана ли ясно? За да е ясно и да няма коментари на вън. Каквото 

кажа се коментира преди това на тази маса.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Винаги спорим по тази точка. Мисълта ми беше, защо не сме го дали до сега под наем? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не е ставало въпрос да се дава под наем. На 

кой да го дадем?  И защо да го дадем след като ние можем да си позволим да 

поддържаме базата. Не бъркай нещата, не да се дава на концесия, а просто да се дава 

под наем да се ползва. На този етап съм твърдо против. Докато съм градоначалник ще 

бъде така. После ако решите да го продавате, да го давате на концесия, но трябва да се 

съобразите с хората. За момента можем да го управляваме. Ще подменим и тревното 

покритие.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Стадионите са общински и трябва да си останат общински.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Абсолютно. До тук се оправяме и за момента 

не ни трябва отдаване на концесия.  

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Точно така.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – И никога не сме били на друго мнение.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Аз имам едно питане за точка втора 

от програмата, отдаване под наем на жилища. Не е ли много малка сумата заложена за 

отдаване под наем? Отдаваме ли общински апартаменти тук в Струмяни и Цапарево? И 

600 лв. ми е една такава минималистична сума.  
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Гледали сме на база социална политика. 

Доктори, медицински сестри където трябва, за да привлечем дадени специалисти да 

обслужват населението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – В Струмяни кой го ползва? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – В Струмяни къде? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Апартамент 2, ет.3 от жилищен блок, 

така пише. 66 кв.м., явно е в блока.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – В блока имаме за продажба един апартамент. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Не се ползва под наем? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това е на Ильо баничкаря.  Защо мислите, че в 

Струмяни можем да вземем такива големи суми за наем? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да, но 600 лв. за една година. Аз даже 

не знам на кой е апартамента.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Стига да има кой да го вземе под наем. Това са 

ведомствени апартаменти, които трябва да бъдат оставени в резерва за хора, които са в 

нужда.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Не за продан, говорим за наем. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това говоря и аз. И наема това пак се определя 

от Общински съвет. Но най-важното е да има човек, който да има желание да го ползва. 

Правим кабинети на докторите, това минава задължително през Общински съвет. Не 

може на докторите да им искаме наеми, дето едва ги намираме да обслужват хората.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Тук определено е така. Аз говоря 

само за жилищния апартамент, не говоря за наемите на докторите. Тук е фиксирано 

наем от апартамент, а не от други помещения на общината.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ще го вдигнем, но трябва да има някой, който 

да иска да го плаща този наем. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли други въпроси? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Процедура на гласуване. 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно приемане на Програма за управление и разпореждане с 

имоти – общинска собственост в община Струмяни през 2025 година. 
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№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА, във връзка с чл. 8, ал. 9 от Закона за 

общинската собственост и чл. 2, ал. 2 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се 

– 0  ОбС взе 

Решение № 129 

Общински съвет Струмяни реши: 

         Приема „Програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост в община Струмяни през 2025 година”, съгласно Приложение №1 – 

неразделна част от настоящия Протокол. 

 

 

Точка втора от дневния ред: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП), по чл. 110, ал. 1, т. 5 от ЗУТ, с 

цел точно определяне на площите и дължините на засегнатите от ограничение в 

ползването имоти, през които проектния водопровод преминава. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-н Пецанов. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Аз имам питане относно сервитута на водопровода, който 

виждам, че обхваща частни имоти на Цветко Златинов Златков, Христо Аврамов 

Стоилов и Кирил Златинов Златков. Това са частни имоти, които сервитута обхваща. 

Искам да попитам какви ограничения ще наложи този сервитут върху частните имоти? 

Кои са частните имоти и къде се намира водопровода? Към Кмета е питането, тъй като 

разбрах, че г-н Сарадинов е в болничен. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Говорим за Микревския водопровод. 
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Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Какъв ти е въпроса? 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Какви ограничения ще наложи сервитута върху частните 

имоти, кои са частните имоти и къде точно се намират? Това са ми въпросите, защото 

през времето е имало проблеми, които са създадени.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Цялата тази процедура я поемаме на ново след 

като гласувахме парите за възстановяване на водопровода. Това, което е направено на 

този резервоар се оказа, че е без документи.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – За кой резервоар точно става въпрос? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – При стадиона, който резервоар знаете, че е 

проблем. Всяко лято когато говорим за водата виждате, че страдаме точно заради 

прекъснатия резервоар. Оказа се, че този резервоар е възстановен по какъв начин не 

мога да знам. Или просто не са му оправени документите още преди години.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – На частно лице? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни - Възстановен е, така че от тук нататък ние сме 

длъжни да вървим по закона и да определим, включително с отчуждителни процедури, 

дали ще възстановяваме, или ще правим заменки, но този резервоар трябва да бъде 

възстановен.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Въпроса е дали знаете точно сервитута какви санкции 

налага? Какви ограничения налага върху дадените имоти? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Знаете, че там е санитарно-охранителна зона и 

там се съобразява с изискванията на наредбата.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Въпроса е дали ние имаме някакви притеснения от 

собствениците на дадените имоти? Да не дойде някой на скандал? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ние ще предложим на всички заинтересовани 

страни в четиринадесет дневен срок да си представят възраженията и от там нататък ще 

решаваме. За нас е важно при такива първостепенни по значение общински проекти да 

следваме законовата процедура, а не ние какво искаме. Ние, ако сме искали да го 

направим без да се съобразяваме със закона сме щели да го направим по този начин без 

да уведомяваме собствениците и да влезем в прокуратурата. Затова се бавим заради 

всички тези документи и тяхната обработка. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Въпроса е ние да сме на ясно с това, което гласуваме. 

Нищо повече.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – След като е резервоар това е обект от 

първостепенно значение.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Трасето е проблемно не резервоара.  
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Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – И трасето ще бъде, няма как.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Говориш за публичната инфраструктура, 

който върви отдолу по пътя за гробищата.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Мисля, че обхваща три частни имота сервитута на 

водопровода. Това ми е въпроса, нищо повече. Нито съм против това, нито нищо.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Там има и горска собственост, което също е 

проблем и беше проблем още когато правехме стадиона. Още тогава там сме 

предприели действия и една част сме оправили документално. Една част в момента се 

оправя. Къде реално виждате горска територия над стадиона. Както и този квартал 

където е ромската махала в Струмяни. Там също се води горска територия. Което 

всъщност не е нормално за контактна точка. Много такива проблеми има, които трябва 

да чистим във времето. На нас ни отнема много време като документооборот и 

процедури.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Г-н Писков. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Аз имам едно допълнение. Коментара на комисията беше, 

ние парите за резервоарите ги гласувахме преди две години, процедурите са бавни, но 

дали до това лято може да се случат нещата?  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това е идеята.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – И другото, което коментирахме, е да се предвиди дали може 

евентуално от самия сондаж, или ще се пълни от системата. От самата мрежа, когато 

няма да има вода, дали ще може да се качва там вода? Директно. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Първоначално нашата идея беше да дръпнем 

отделно трасе от сондажа в резервоара.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Така ще е най-добре. 

 

Г-н Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Иначе няма да има никакъв ефект от резервоара. Сондажа, ако се пълни от мрежата 

никого няма да се качи в резервоара.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Защо? Затова ви казвам, че една година сме 

изгубили само в изследване качеството на водата. Толкова са дълги процедурите. 

Нашата идея и моя беше, за това имаме и проект, от сондажа директно да се тегли 

тръбата. Оставили сме преди асфалтирането тръба за да не се копае при входа на 

стадиона. По думите на Директора на ВиК Благоевград директно включване с 

водопровода с техните възвратни клапани, аз не ги разбирам, това ще бъде допълнение 

когато има намалени количества на водоподаване.  Дали е така аз не мога да кажа. Това 

е коментирано вече, тръбата е изкарана горе. Там се обособи в момента и сервитут със 

санитарно-охранителна зона. Дебита е добър. Като се включат постоянно особено в 

нощните часове за пълнене на резервоара мисля, че така трябва да го избегнем този 

проблем с водоподаването.  
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Г-н Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Няма да има никакъв ефект от тези резервоари. Ще си се пълни мрежата и нагоре няма 

да се качи никога.  

 

Г-н Секулов – секретар на община Струмяни – Идеята е когато има много вода и не се 

изчерпва тогава да се напълнят резервоарите.  

 

Г-н Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Но 

тава ще се пуска в кризисен момент когато има режим. 

 

Г-н Секулов – секретар на община Струмяни – Когато спадне налягането във 

водопроводите тогава започва да черпи  от резервоара.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Това са неща, които трябва да ги 

кажат специалисти.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Аз казах каква е била моята първоначална 

идея и моя замисъл. Не, че е голяма линейната инфраструктура, която трябва да се 

изгради. Покрай реката директно ще излезе на входа на стадиона, но това е като опция. 

След като ВиК предлагат този вариант ще го видим. За нас е важно да вървим по 

процедура. Да оправим документално всичките тези санитарно-охранителни зони за 

това прословуто ВиК, за което всеки път спорим.  

 

Г-н Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Според мен няма нужда от този резервоар. Те си пускат в мрежата и ако има вода ще се 

пълни и той.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не съм съгласен с теб. Този сондаж е за 

пълнене на резервоара за акумулиране за да се ползват, а не директно в мрежата както 

казваш ти. Има възвратни клапани те ще си правят каквото трябва. Въпроса е да има 

вода. Правим всичко възможно да не се стига до режим на водата. Дебита не е малък, 

изследван е, няма проблеми. В лабораторията на Софийска вода три пъти са правени 

проби с документи и един път не официално. Преди да започнем каквито и да било 

действия по изследване на водата.  

 

Г-н Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Да 

не стане ката, че да дадем сума ти пари за резервоар и той да седи сух.  

 

Г-н Димев – ПП „Обединени земеделци“ – Ние горе резервоарите си ги имаме само 

трябва да се вържат. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - Ние трябва да вържем и двата резервоара. 

Този долния е изцяло за реновация. Нали се сещате, че ние няма как да дадем всичките 

пари. Трябва да дадем цялата капиталова програма за резервоара на Илинденци и 

другия. Нали не мислите, че с тези 80 000 лева можем да се справим? Няма как да 

стане. Въпроса е тук всички на тази маса да мислите стратегически за да се избегнат 

тези проблеми с водата.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Да чуем и становището на комисията.  
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Г-жа Иванова – председател на комисията по строителство, градоустройство и 

общинска собственост – Становището на комисията е положително.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Процедура на гласуване. 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП), по чл. 110, ал. 1, т. 5 от ЗУТ, с 

цел точно определяне на площите и дължините на засегнатите от ограничение в 

ползването имоти, през които проектния водопровод преминава. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл.124а, ал. 1, ал. 5 и ал.7, чл. 124б, ал. 

1, чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ и във връзка с бъдещи инвестиционни намерения на 

община Струмяни свързани с осъществяване на обект: „Реконструкция на 

съществуващи резервоари и реконструкция на съществуващи довеждащи и 

отвеждащи водопроводи към тях в с. Микрево, общ. Струмяни“, с 13 – за ; против 

– 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 130 

  Общински съвет Струмяни реши: 

1.Общински съвет Струмяни РАЗРЕШАВА: Изработване на проект за 

Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП), по чл. 110, ал. 1, т. 5 от 

ЗУТ, с цел точно определяне на площите и дължините на засегнатите от ограничение в 

ползването имоти, през които проектния водопровод преминава. Съществуващия 

водопровод и прилежащия му сервитут засягат: 

- Имоти с идентификатори: 49686.4.35, 49686.4.39, 49686.4.40, 49686.4.41 и 

49686.4.53по Кадастралната карта на с. Микрево, общ. Струмяни; 

Установен сервитут – м. от двете страни на водопровода, съгласно Наредба № РД-02-

201 от 05.03.2020г. за условията и реда за определяне на размерите и разположението 

на сервитутните ивици и на специалния режим за упражняване на сервитутите на 
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водоснабдителните и канализационните проводи (мрежи) и съоръжения извън 

населените места и селищните образувания. 

2. Общински съвет Струмяни ОДОБРЯВА: Задание за изработване на проект 

за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП), по чл. 110, ал. 1, т. 5 от 

ЗУТ, с цел точно определяне на площите и дължините на засегнатите от ограничение в 

ползването имоти, през които проектния водопровод преминава. Съществуващия 

водопровод и прилежащия му сервитут засягат: 

- Имоти с идентификатори: 49686.4.35, 49686.4.39, 49686.4.40, 49686.4.41 и 

49686.4.53по Кадастралната карта на с. Микрево, общ. Струмяни; 

Установен сервитут – м. от двете страни на водопровода, съгласно Наредба № РД-02-

201 от 05.03.2020г. за условията и реда за определяне на размерите и разположението 

на сервитутните ивици и на специалния режим за упражняване на сервитутите на 

водоснабдителните и канализационните проводи (мрежи) и съоръжения извън 

населените места и селищните образувания. 

 

 

Точка трета от дневния ред: 

Предложение относно промяна начина на трайно ползване на общински поземлен 

имот с идентификатор 32665.26.77 с начин на трайно ползване „пасище“ в „гори и 

храсти в земеделска земя“ по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

село Илинденци, община Струмяни, област Благоевград, одобрени със Заповед РД-

18-497/25.07.2019 година на Изпълнителния Директор на АГКК. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли въпроси? 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Само да попитам дали техническата 

грешка на стр.3 от предложението е отстранена?  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Да. Становище на комисията. 

 

Г-жа Иванова – председател на комисията по строителство, градоустройство и 

общински собственост – Положително становище на комисията.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни –Процедура на гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно промяна начина на трайно ползване на общински поземлен 

имот с идентификатор 32665.26.77 с начин на трайно ползване „пасище“ в „гори и 

храсти в земеделска земя“ по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

село Илинденци, община Струмяни, област Благоевград, одобрени със Заповед РД-

18-497/25.07.2019 година на Изпълнителния Директор на АГКК. 
 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 
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3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 78а, ал. 1 от Правилника за 

прилагане на Закона за собствеността и ползването на земеделските земи 

(ППЗСПЗЗ),  във връзка с чл. 6, ал. 1 от Закона за общинската собственост (ЗОС), 

с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 131 

Общински съвет Струмяни реши: 

1. Упълномощава Кмета на община Струмяни да предприеме всички правни и 

фактически действия, съгласно чл. 78а, ал. 1 от Правилника за прилагане на Закона за 

собствеността и ползването на земеделските земи (ППЗСПЗЗ) с цел отразяване на 

правилния начин на трайно ползване за общински имот представляващ поземлен имот 

с идентификатор 32665.26.77 по кадастралната карта и кадастралните регистри на село 

Илинденци, община Струмяни, област Благоевград, одобрени със Заповед РД-18-

497/25.07.2019 година на Изпълнителния Директор на АГКК. Последно изменение на 

кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления имот: няма данни 

за изменение. Адрес на поземления имот: село Илинденци, местност: ДОЛНО ПОЛЕ. 

Площ: 10213 кв. м. Трайно предназначение на територията: земеделска. Начин на 

трайно ползване: Пасище. Категория на земята: 5 /пета/. Номер по преходен план 

000077. Съседи: 32665.26.76, 32665.26.82, съгласно скица на поземлен имот № 15-

224178-06.03.2024 г.  с начин на трайно ползване от „Пасище“ – публична общинска 

собственост в „Гори и храсти в земеделска земя“- публична общинска собственост.  

 2. След, като бъде променен начина на трайно ползване на описаният имот в т. 1 

от „Пасище“ в „Гори и храсти в земеделска земя“ и отразен в Кадастралната карта и 

кадастралните регистри на село Илинденци, община Струмяни същият да се 

преобразува от публична общинска собственост в частна общинска собственост. 

 

 

 

Точка четвърта от дневния ред: 

Предложение относно кандидатстване и изпълнение от община Струмяни на 

проект „Закупуване на електрически уреди и обзавеждане за нуждите на Домашен 

социален патронаж – Струмяни“, пред Фонд „Социална закрила“ към 

Министерство на труда и социалната политика. 
 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 
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Г-жа Манолска – председател на комисията по проекти, програми, наредби и структура 

– Становището на комисията е положително.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Всяка година пред Фонд „Социална закрила“ 

кандидатстваме за закупуване или на  нови уреди, или за нов автомобил. Тази година 

ще кандидатстваме, на един по-късен етап, за закупуване на сграда. Имаме няколко 

варианта. Домашния социален патронаж е изключително важна услуга за хората, които 

не могат да се обслужват. Трябва да потърсим нещо по-мащабно като помещение. 

Изхранваме центрове, изхранваме домашно патронирани, така че трябва да мислим и в 

тази посока.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли други изказвания? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни –Процедура на гласуване. 

  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно кандидатстване и изпълнение от община Струмяни на 

проект „Закупуване на електрически уреди и обзавеждане за нуждите на Домашен 

социален патронаж – Струмяни“, пред Фонд „Социална закрила“ към 

Министерство на труда и социалната политика. 
 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За   - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 8, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с 

кандидатстване по Целева програма „Подобряване на материалната база на 

Домашен социален патронаж“  на Фонд „Социална закрила“, с 13 – за ; против – 0 

;  възд.се – 0  ОбС взе 
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Решение № 132 

Общински съвет Струмяни реши: 

 

1. Общински съвет – Струмяни възлага на кмета на община Струмяни да изготви 

проектно предложение и да кандидатства пред Фонд „Социална закрила“ с проект 

„Закупуване на електрически уреди и обзавеждане за нуждите на Домашен 

социален патронаж – Струмяни“ и да изпълни заложените в проекта дейности при 

одобрение от страна на Фонд „Социална закрила“. 

2. Общински съвет – Струмяни разрешава на кмета на община Струмяни да 

предостави най-малко 10% от общия бюджет за проектното предложение. 

 

 

Точка пета от дневния ред: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, 

за ПИ с идентификатор 32665.116.45, с площ от 5280 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на „КАРЕЛИЯ 

2011“ ООД, съгласно нот. акт № 53, том I, рег. № 634, дело № 46 от 2024 г., 

находящ се в м. „Масовец“, землището на с. Илинденци, общ. Струмяни, обл. 

Благоевград, по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед 

№ РД-18-497/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 

картография и кадастър, с цел промяна предназначението на имота от 

„Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно строителство“. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли коментари, изказвания? Г-н 

Пецанов. 

 

Г-н Пецанова – ПП „ГЕРБ“ – За който и да е ние никога не сме спирали хората. Затова 

процедура на гласуване.  

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Някой знае ли къде точно се намира този 

имот? Пише на Масовец, но къде точно на Масовец? 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Над къщата на Симо. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Те си имат изкарани разрешителни от РИОСВ, 

което е най-важното. Човека си е спазил всички видове процедури, разрешителни от 

ВиК, от Напоителни системи за неполивни площи.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни –Процедура на гласуване.  
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Гласува се поименно: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, 

за ПИ с идентификатор 32665.116.45, с площ от 5280 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на „КАРЕЛИЯ 

2011“ ООД, съгласно нот. акт № 53, том I, рег. № 634, дело № 46 от 2024 г., 

находящ се в м. „Масовец“, землището на с. Илинденци, общ. Струмяни, обл. 

Благоевград, по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед 

№ РД-18-497/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 

картография и кадастър, с цел промяна предназначението на имота от 

„Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно строителство“. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл.124а, ал. 1, ал. 5 и ал.7, чл. 124б, ал. 

1, чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ и във връзка с постъпило Предложение в ОбА 

Струмяни до Кмета на Община Струмяни и до Общински съвет Струмяни с Вх. № 

66ф-15/16.01.2025 г. от „КАРЕЛИЯ 2011“ ООД, с ЕИК 200944838, със седалище и 

адрес на управление: общ. Струмяни, с. Струмяни, ул. „Цар Калоян“ № 9, с 13 – за 

; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 133 

  Общински съвет Струмяни реши: 

1.Общински Съвет Струмяни РАЗРЕШАВА: Изработване на проект за 

Подробен устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от 

ЗУТ, за ПИ с идентификатор 32665.116.45, с площ от 5280 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на „КАРЕЛИЯ 2011“ 

ООД, съгласно нот. акт № 53, том I, рег. № 634, дело № 46 от 2024 г., находящ се в м. 

„Масовец“, землището на с. Илинденци, общ. Струмяни, обл. Благоевград, по 

Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-

497/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 
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кадастър, с цел промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „за 

жилищно строителство“ със следните параметри: 

- Плътност на застрояване (Пзастр) – 60%; 

- Озеленена площ (Позел) – мин.40%; 

Интензивност на застрояване (Кинт) -1,2; 

 

2. Общински Съвет Струмяни ОДОБРЯВА: Задание за изработване на 

Подробен устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от 

ЗУТ, за ПИ с идентификатор 32665.116.45, с площ от 5280 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на „КАРЕЛИЯ 2011“ 

ООД, съгласно нот. акт № 53, том I, рег. № 634, дело № 46 от 2024 г., находящ се в м. 

„Масовец“, землището на с. Илинденци, общ. Струмяни, обл. Благоевград, по 

Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-

497/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 

кадастър, с цел промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „за 

жилищно строителство“ със следните параметри: 

- Плътност на застрояване (Пзастр) – 60%; 

- Озеленена площ (Позел) – мин.40%; 

Интензивност на застрояване (Кинт) -1,2; 

 

 

Точка шеста от дневния ред: 

Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.       

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, някой иска ли да вземе 

думата? Г-н Благоев. 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, аз има по-скоро едно предложение. Предложението 

ми е свързано с пътя Струмяни-Илинденци, от Балабанския мост до входа на 

Илинденци дали може да бъде изградена пътна маркировка.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Пътна маркировка на следващия етап като го 

асфалтираме.  

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Ще ви кажа защо го предлагам. Сега, наскоро при една 

мъгла пътувайки от Струмяни до Илинденци изобщо не се виждаше кой в кое платно 

кара. Опасно е и за да предотвратим по-нататъчни инциденти, недай Боже.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това ще го направим директно след като 

асфалтираме пътя. Като знаеш преди това имаме одобрен проект, парите са ни по 

сметка, за укрепване на свлачището, което е на този път. Да го изправим този 

прословут завой, който е опасен. От там нататък вече знаете каква е идеята. 

Асфалтиране от ЖП линията, изправяне на пътя до входа на Илинденци и по-смелите 

мечти, по които работим за проектиране, за бъдеща връзка Илинденци-Струмяни с 

изграждане на велоалея, пешеходна пътека и осветление, както вървим навсякъде. И 

това ще се случи както трябва.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-н Писков. 
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Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, аз искам да питам до къде стигна процедурата с 

легналите полицаи? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не дойдоха предния път от КАТ Благоевград 

затова сме го отложили. Издали сме заповеди за Експертна комисия и сме го 

коментирали. Тогава просто не дойдоха представителите на КАТ и помолиха да 

отложим за един следващ етап. И това ще го направим.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-жа Митрева. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Кмете, аз исках да попитам за 

маркировката пред Карелия. Главния път, който коментирахме по-рано дали нещо сте 

предприели?  

  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Повтаряш същото нещо, което попита и 

Писков. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Защото се говори за това нещо, но. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Юрисдикцията е на АПИ, знаеш. Не, че ми 

пречи нелегално да хвърля една боя, но не е това начина. Вървим по процедура. Знаете, 

че със заповед  на прокуратурата премахнахме тези нерегламентирани полегнали 

полицаи, които бяха на територията на общината. Каквото и да искате трябва да се 

съобразявате с документална изрядност за всичко. Процедурите са дълги затова става 

забавяне за неща, за които сме говорили.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-жа Тимева-Митрева. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Ако няма някакви други питания, защото знаем 

какво следва коментар за футбола, ние току що получихме отчет, който бяхме 

поискали. Предлагам да го погледнем и евентуално ако има коментари да се направят и 

след това вече да дадем думата на гражданите. Всеки да се представи с името си и 

съответно какъв е и да започнем дискусията за да се изчистят нещата. Но преди това да 

погледнем отчета.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Добре, десет минути почивка за да 

бъде разгледан отчета. 

 

Почивката бе обявена в 10:38 часа.  

 

След обявената почивка в 10:44 ч. заседанието продължи. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, продължаваме по точка шеста 

от дневния ред. Имате думата.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Да започна първо аз тогава. Както има хора, 

които идват за водата така има и за футбола. Защо правим проблем от нещо, което 

никога не е било проблем? Това ми е въпроса. При положение, че съм ви обяснил каква 

е логиката на нашата политика. Тя не е само моя тя е и ваша щом сте на тази маса значи 

действаме в една посока. 10 000 лв., или 8 000 лв. са повече за развитието на спорта? 
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Или за запазване на децата в тази община за да има къде да тренират? Това ви 

притеснение, което винаги сте казвали за школата на Методи Тушев и за други винаги 

съм го гледал от гледна точка да има движение. Базата, която се направи в Струмяни 

можеше да бъде със съвсем други материали по-евтини, но виждате, че вече почти 

десет години базата е в почти първоначален перфектен вид. Въпроса не е в самата 

поддръжка само на базата. Защо трябва да създаваме проблеми в спорта където 

виждате, че винаги има желание за хора, които искат да работят. Преди е искал 

Пецанов да се занимава занимавал се е. Днес искат други да се занимават, но не е 

въпроса кой, а всички да сте заедно. За какво ги създавате тези драми, дразги и 

проблеми.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Аз имам едно изказване. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Слушаме те. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Искам да поясним и да разграничим, че тук 

никой не коментира спорта за децата. Да не намесваме децата. Всички тук сме за децата 

и тяхното развитие. Децата ги разграничаваме напълно. Никой не е против 

допълнителни дейности и т.н. . 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Всичко е в този отчет. Не са разграничени 

децата от мъжете. Всички са тук. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Да, но актуализацията беше за мъжете, а не за 

децата.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – И за ДЮШ пишеше. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Г-жо Митрева, актуализацията беше за мъжете не 

за децата. Нека не натрапваме излишни коментари, които не са необходими.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Главния счетоводител ще вземе ли 

отношение? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Актуализацията само за мъжете, или 

обща беше? 

 

Г-жа Гутева – гл.счетоводител на община Струмяни – Актуализацията по принцип е 

общо, защото ние си ги делим за да ни е по-лесно на нас. Затова сме конкретизирали, че 

е за мъжете, защото тяхната субсидия е надвишена. Иначе като осчетоводяване е общо.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Точно тава имах в предвид. Ние гласуваме и за 

децата и за мъжете, но изказването беше, че мъжете са надвишили с осем хиляди и 

нещо. Нали така? 

 

Г-жа Гутева – гл.счетоводител на община Струмяни – Да, с 8 865 лева. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Точно това казвам, аз не говоря нещо по-

различно. Да дадем думата на някой от тях, ако искат да кажат нещо. 
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Г-жа Манолска – ПП „Обединени земеделци“ – Нали вие имахте въпроси.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Кой е имал въпроси? 

 

Г-жа Манолска – ПП „Обединени земеделци“ – Всички. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Тъй като имаше доста въпроси, 

но никой от управата на отбора не е бил тук, затова ще помоля общинските съветници в 

реда, в който са давали интервюта, в който са задавали въпроси, или като им е удобно 

на тях нека ни зададат сега въпросите си на нас. Ние отговаряме в момента за отбора на 

„Малеш“ Микрево и сме длъжни да им дадем отговор, както и те на нас. А не когато 

няма хора, от които да получат отговор да се нападат и да се говорят неистини. Сега ще 

започна лично към Пецанов. За това са и повечето хора тук, защото те са свидетели на 

разговори. Не да казва, че на политическа основа „Малеш“ Микрево е изгонил 

определени футболисти, това са думи на Пецанов.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Никога в спорт, самодейност, никога не е 

имало деление на политическа основа. Нито за футбола, нито за каквото се сетиш. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Това го казвате Вие и го 

разбирате по ваш начин. Искам да попитам лично пред вас дали Дичо лично е звънял на 

момчета, които лично Пецанов е завел в други отбори, а не да казва, че момчетата 

заради Дичо са избягали и не искат да играят в този отбор. Ето Тодор е тук, да стане и 

да каже истината. Искам истината, за това сме тук. А не да си говорим кой, на кой, 

какво бил дал. Тук сме за да отговорим на всеки един. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Момент, моля за тишина. Нека Тодор 

да каже. 

 

Г-н Димитров – бивш футболист на ФК „Малеш“ с.Микрево – Добър ден и от мен! 

Казвам се Тодор Димитров и съм бивш футболист на „Малеш“ Микрево по времето на 

бившия кмет г-н Чиликов. Сега не съм играл за отбора по едни, или други причини, да 

кажем, че не съм бил в общината и като цяло съм на страната на Кмета. Ситуацията, 

която е в момента в общината и в отбора не е приятна за никой. Не знам как точно да го 

кажа, но тези деления на лагери и не само в спорта като цяло селото го забелязвам това 

разделение, но да се върна на отбора. Г-н Манолски е опитвал да офертира бивши 

играчи на „Малеш“ Микрево, да кажем името на Пухи и братята му. Да, тяхно право е 

да откажат. По каква причина не мога да кажа. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Но не е нужно да се напада 

Дичо. Той един вид не се е обаждал на момчета, които са си тръгнали от отбора заради 

определени хора. Това момче, което не е тук и много съжалявам, че го няма, лично са 

му звъняли и са му казвали какво правиш при тези боклуци махай се от там ти нали си с 

нас. Ние не сме боклуци, ние сме хора, които сме в тази община.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Всеки има право да избира отбор, всеки има право да 

избира къде  да играе. Вие, като човек отсреща, който управлява футбола, даже не знам 

дали вие управлявате футбола, до колкото знам чичо Дичо е президент. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“  с.Микрево – Изпълнителен директор съм. 
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Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Ок. Всеки има право да избира футболен клуб. Аз ако мога 

да накарам десет човека да дойдат с мен на пук на тяхната воля значи съм за министър 

председател, значи не съм за тук. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Вие сте коментирали, че Дичо 

не иска момчетата да играят тук. Ради искам да си мъж един път в живота. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Кога не съм бил? Винаги съм бил. Аз съм гласувал бюджет 

винаги. В случай януари месец също съм гласувал с ясната представа, че си имате 

футболен клуб. И така е редно. Никой не е против вашия футболен клуб, ако имаме 

против нищо няма да получите. Направете си клуб играйте си. Кой има проблем с 

футболния клуб? Всеки си има глава на раменете и може да отиде в друг футболен 

клуб. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Вие нагнетявате напрежение. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Напротив, виждате момчетата са едни в Склаве, други в 

Полена, в Кресна. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Не е вярно, в Кресна няма 

никой. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Стига лъжете. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Как да няма, има двама човека. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Нека да се изслушваме и да не се прекъсваме.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Искам да ви задам един въпрос и искам да ми 

отговорите като на градоначалник. Когато започнахме със създаването на отбор, няма 

значение кой се е захванал с него, говорихме ли тогава, че искаме и гласувахме бюджет 

за да има отбор и да се върви в тази посока? 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Правете си, имате си пари правете си. За какво съм 

виновен аз? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Нали ти говориш, че искаме да вървим в една 

посока? 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Естествено, това го казах и предния път.  

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – А защо се делите тогава? Защо 

ме плюват? Защото моето дете на най-голямата жега ходеше и оправяше стадионите 

където ги бяхте занулили. Айде да отидем на детектор на лъжата да видим кой е взимал 

пари от този отбор и кой не е. Не ти е удобно. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Тишина. Нека да дадем думата на г-н 

Стоянов. 
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Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Краси Стоянов съм аз и се водя 

старши треньор на отбора. В началото Кмета беше много прав. Преди е бил Ради 

Пецанов, преди него някой друг, това няма значение всеки е минал по този път. Аз съм 

от двадесет години, както каза Тошко, даже повече още по времето на Чиликов във 

футбола. Защо никой тогава не написа едно статия в Струмата как Мицански се чудеше 

как всички да ни изгони, но тогава някой хора не знаеха къде е площада на Микрево, 

други не знаеха къде е площада на Струмяни, а сега дават съвети за футбола. Тук сме 

само Боби, Тошко не е играл, Метката Тушев горе долу беше. Тогава Мицански се 

чудеше как да ни изгони всички и как никой тогава не написа една статия за това. Най-

много ме хвана яд, г-ж Траянова знаете моето уважение към Вас, може ли да говоря на 

ти? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Може. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Казвате ние не сме имали 

успехи. Какво означава да имаме успехи? Идва кмета, вие тук гласувате бюджет, Дичо 

е президент аз се водя старши треньор на отбора идвате и ни казвате Краси, Дичо ето 

ви тази година 40 000 лв., говоря примерно, но искаме отбора да има успехи, да е на 

първо място и се качваме във В група. Това има ли го от ваша страна? За какви успехи 

можете да говорите тогава? Вие със сигурност не знаете нито класиране, нито 

резултати. Ние до преди да се случат някой неща бяхме на две точки от Кресна, от 

първия. И това с 10 000 лв., ако са толкова, аз не знам. Плюс това имаме единадесет 

човека от общината в отбора.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Защо обръщението е към мен да 

попитам? 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Вие казвате в Струмата, че ние 

не сме имали резултати. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Напротив, Краси. В Струмата пише, 

че казах, че си купувам екипите на моите деца аз. 

 

Г-жа Манолска – ПП „Обединени земеделци“ – Тушев, обясни каква е разликата между 

вашите екипи, ако обичаш,  специално за председателката и за Зоя. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Може ли да се доизкажа първо 

аз? 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – После съм аз. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Пецанов, специално за теб, 

имаме единадесет човека от община Струмяни. Можеш да ги провериш. И при теб 

имаше пет човека от общината. Другите от къде бяха? И мога да ти кажа, че Кирчо 

Дамбов не е от община Струмяни. Кирчо Дамбов кой го взе в Микрево?  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Секунда само. Искам да кажа, че 

имаме проблем с излъчването, после да не кажете, че е умишлено. Интернета ни 

прекъсва. 
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Тук има нещо тотално сбъркано в цялата 

история, което на мен не ми харесва. Стремим се да обезпечим всяка една институция и 

в следващия бюджет ще гласуваме колкото постигнем всички консенсус. Не ми харесва 

делението в спорта. Всеки има право да казва каквото иска. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Нека само Краси да се доизкаже, че го 

прекъснахме. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Когато беше Ради Пецанов 

някой да скочи срещу него? Някой да написа в Струмата, че еди какво си? Аз за цифри 

не мога да споря, но доколкото знам и съм чувал бюджета е бил много повече от 10 000 

лева. Къде са? Някой поискал ли е нещо от него? Аз лично, като човек, който се води 

старши треньор на този отбор, с Дичо, с Влади, с Тошо всички се опитахме, но поради 

една, или друга причина момчетата не искат да дойдат в отбора. Ок, така са преценили 

не искат да играят. Нека да играят в Полена, в Склаве на никой не сме се сърдили. Така 

ли е? Ето Тошко също сега си тръгна. Нека си тръгне, така е преценил. Иска да си 

тръгне нека да си тръгне. Ама хора, които не са се събличали по физическо да пишат по 

вестниците кой си плащал анцузите и т.н. До вчера не знаеха къде са площадите на 

Микрево и Струмяни сега изведнъж айде ние ще оправим футбола. Не става така. 

Поради една, или друга причина,  съжалявам, че Ванката Стоев се контузи, Пецанов 

беше свидетел, че се контузи в Полена, от тогава нататък и други момчета ми се 

контузиха, имаше наказания, някой си предпочетоха да си идат на лов и тези три кръга 

загубихме. Бяхме на две точки от първия. При положение, че ние нямаме поставена цел 

нито от Кмета нито от Президента на отбора.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ние нямаме такива възможности. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Точно, аз това казвам. Питате за 

момчетата аз лично също искам да са само наши момчета.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – За нас е важно да обезпечим с бюджет, 

включително когато се случат контузии като Ванката. Кое беше другото моме? 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Коцето Апостолов. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-н Писков. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Краси, понеже се обърна към мен. Значи, аз виждам тук 

някакво напрежение. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Аз не съм споменал нищо за теб. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – По принцип казвам, че има напрежение в хората, в колегите, 

във вас. Не ме прекъсвайте искам и аз да се изкажа. Няма никакво дилема дали да има 

футбол, или не. Лично аз съм казал пред всички, че ние не сме хората, които трябва да 

купуваме анцузи на цяло село.  

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – За това искам да отговоря аз. 
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Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – После ще ми отговориш. Когато каза за Мицански аз съм 

бил тук на тази маса, за Киро от Струма, Киро имаше кабинет и беше директор на 

дирекция спорт. Изслушай ме. Той беше в администрацията. Сега не знам от вас кой се 

води тук на работа, кой не се води и не питам. Да сме наясно. Когато беше събранието в 

читалището аз съм бил там. Преди да дойде Мицански беше Кройф. Неговите деца и 

двамата са  футболисти лично аз съм ги возил по мачове бях шофьор при Йорго. Дичо 

знае. Аз съм фен, запалянко. Идеята, кмета знае, да не стане като предишната идея. Да 

отидат на първо място и да изкарат определен кръг хора от продажба от лиценз и от 

мач. Говоря за старото време, не за вас. Вие нямате и шанс да отидете до там. Идеята е 

да има отбор, който може да се вмести в тези пари. За да няма утре този каза, онзи каза.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – В 10 000 лв. няма как да се вместят. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Защо, Кмете? Проблема идва от това, че ние даваме едни 

пари, все едно ти даваш пари на един човек и искаш отчет. И вие мислите, че това е 

някакъв проблем. Нали трябва да направим след един месец отчет колко пари ви 

трябват. Реално ли е това нещо. Но тук става той каза, леля каза. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Това ли е била причината? За да 

направим бюджета на отбора? Това ли беше причината да искате отчета? 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Ми да. Каква е причината според теб? 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Не го бях разбрала това. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Аз се водя изпълнителен 

директор на отбора. Относно анцузите искам лично вие да ми посочите двама човека, 

на които са дадени излишни анцузи. Искам да попитам къде в отчета прочетохте, че вие 

лично сте гласували пари за анцузи?  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Г-жо Гутева, за какво казахте, че трябват допълнителните 

пари, за закупуване на екипировка?  

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Футболен екип. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Не, такова беше изказването в залата.  

 

Г-жа Гутева – гл.счетоводител на община Струмяни – Аз такова нещо не си спомням. 

Казах за екипировка, за конуси, ленти за такива неща.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Изказването беше такова. Значи ние сме 

подведени. Г-жо Гутева, изказването ви беше такова. Точно такова беше.  

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Съжалявам, че не ви дадох 

анцуг на вас за да ви затворя устата. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – На мен ли? Аз мога да си купя. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Аз знам, че можеш да си 

купиш. Другото, което искам да кажа хората, които са около отбора, които имат анцузи. 
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Методи Панчев охрана. Методи Панчев, когато опъваше мрежите на стадиона с мен и 

определен кръг хора, когато вие спирахте и ме питахте вие ли сте новата фирма за 

поддръжка. След изборите, след като разбрахте, че Емил Илиев остава кмет лично вие 

спирахте и ни питахте дали ние сме новата фирма за поддръжка. Когато ни 

подминавахте, докато правехме бетона и повечето пак ни се подигравахте. Ни вие 

лично. Аз съм преценил като изпълнителен директор на отбора, че мога да дам един 

анцунг на Методи Панчев. Другия, който има анцунг е Любо. Любо скъса мускул на 

мача и никой не отиде да го попита абе момче ти жив ли си, здрав ли си. Борислав 

където си тръгна Борислав е футболист. Единствения ми грях, ето казвам го пред 

всички, дал съм на Пепи Тайльно на детето му един анцунг, защото дядо му се обади и 

вика внучката ми реве може ли един анцунг.  Ако това е грях аз се извинявам и аз ще ги 

оправя тези пари. Но пари, които не са дадени от общината вие не може да лъжете 

хората, че вие сте гласували бюджет за да купим анцузи. Ако за нещо друго има 

проблем по отчета поемам отговорността.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Нека и аз да кажа нещо, защото се обръщаш директно към 

мен. Първо да ви кажа, че това не е ОФК. Не е общински футболен клуб. Ние 

преценяваме колко пари да дадем. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Ако искате не давайте. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Точно това е, но вие идвате и не давате да ви попитаме.  

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Млаеш“ с.Микрево – Аз ви давам отчет. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – И второто да ви кажа, защо няма отбор. Ето това дава 

отговор, защо никой не иска. Аз тук не виждам футболисти от вас, Краси.  

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Еми те си тръгнаха. Знаеш ли 

защо си тръгнаха? Искаш ли да чуеш Боби защо си тръгна? 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Боби знам, че играе момчето.  

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Еми кой? 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Кире, ти наистина беше от 

хората, които идваха на всеки мач и аз към теб нямам нищо.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Тук говорим за някакви разминавания. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Мишо от ромската махала също 

носи анцуг аз не съм му го дал. Нали знаеш? 

 

Г-н Манолски – председател на УС на ФК „Малеш“ с.Микрево – Кире, цяло село ни се 

смее заради тези писаници в Струмата. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Ама аз не съм го писал. Кой го е писал? 

 

Г-н Манолски – председател на УС на ФК „Малеш“ с.Микрево – На първа страница в 

Струмата е.  
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Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Когато Ради беше председател, 

защо не написахте в Струмата тогава?  

 

Г-н Манолски – председател на УС на ФК „Малеш“ с.Микрево – Защо не поискахте 

отчет на 60 000 лв. като бяха?  

 

В залата настъпи хаус и всички говореха едновременно. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Нека говорим един по един и да се изслушваме. 

Така нищо не се чува. И на записа нищо няма да се чуе. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Тишина. Давам думата на г-н Благоев. 

 

Г-н Благоев – ПП ГЕРБ“ – Ние така можем да се караме и да си спорим цял ден. Аз 

препотвърждавам моите думи. Ето тук са и Влади и Краси персонално се обръщам към 

вас. Това, което съм казал аз когато се прави бюджет, когато ние гласуваме едни пари, 

които са заложени за футбола сме го предвидили, че трябва футбола да се вмести в тези 

пари. Така сме го предвидили. Не може, ок. Другото, което казах, е че отбора трябва да 

си намери спонсор и потвърждавам моите думи. Краси, обръщам се към теб, защото ти 

играеше в Градешница, нали? Аз тогава дадох пример с Градешница. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Аз не знам кой е давал пари за 

Градешница.  

 

Г-н Благоев – ПП ГЕРБ“ – Аз го дадох като пример. Тогава Вила Дорос даваше, Тошко 

даваше пари за футбола, общината също помагаше и т.н. Моята молба беше отбора, ако 

има как да си намери и един спонсор, който да дофинансира това, което общината не 

може.  

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Слави, аз съм съгласен с това. 

Аз ставам и поемам ангажимента за екипа на отбора. Кой друг ще се съгласи на това? 

Айде да видим кой, нали искаме да помагаме на отбора? 

 

Г-н Благоев – ПП ГЕРБ“ – Чакай само да ти кажа и нещо друго. Преди време в отбора в 

Струмяни Транс Лукс беше спонсор и купуваше екипи, топки, говоря за Дани. Нали 

така? Момчетата му се помолиха имаше възможност да помага и помагаше. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Защо след като общината е 

подсигурила бюджет да ходим да товарим бизнеса? 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Този бюджет е подсигурен от Общински съвет. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – По предложение на кмета. 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Да, по предложение на кмета. Само още нещо искам да 

кажа и аз повече няма да говоря. След като искаме да развиваме един спорт, както каза 

ти някой отишъл в Полена, друг на друго място, нека всеки играе там където желае, но 

за да го има отбора трябва да има финансиране от една страна от общината и от друга 
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страна от спонсори. И мисля, че това е правилния начин за спорта и да се игра със 

желание.  

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Аз ще ви кажа нещо, което не 

знаете и не сте го чули със сигурност. Краси е бил в съблекалнята, не може, съжалявам, 

че Ванката Стоев не можа да дойде момчето е на работа, това е капитана на отбора, 

както казвате, че някой са си тръгнали и както каза Писков, че няма футболисти в 

залата, не може ти да не ставаш за футболист, а да поставяш условия колко пари ще 

взимам. Няма да вземеш нищо, ако трябва в отбора ще играят само местни хора, но 

повече няма да позволим да ни поставят условия. До този полусезон беше точно така. 

Съжалявам, че Иван Стоев не е тук за да го потвърди. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Да го питат втората премия 

Иван къде я даде. Сам реши, на целия отбор. Излъга. Съжалявам, че го няма тук, той е 

нашият капитан в кавички. Питайте го къде ги е дал. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Ванката е взел пари ли? 

 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Не е взел, питайте го къде ги е 

дал. Той не ги е взел. 

 

Г-н Димитров – бивш футболист на ФК „Малеш“ с.Микрево – Дарили са ги. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Ама ние не даваме пари за футболистите. Ние даваме една 

сума от там нататък ви е си намирате спонсори. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – От там се подвеждат нещата, 

че един вид много разходи има отбора. Разходите не са много, ти си млад човек, не е ли 

редно като бият да си вземат момчетата по една бира да се почерпят, като колектив. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Само да ти кажа. Кмета има над двадесет села, всяко има 

събор и по минимум два курбана. Всички идват по този начин и ние трябва да даваме 

пари.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Така е, те няма от къде да намерят спонсори. 

 

Г-н Писков – ПП “ГЕРБ“ – Но футбола може да намери спонсори. Ние трябва да спрем 

издръжката на другите ли? Другата седмица ще дойдат от клубовете на пенсионерите 

примерно. На всякъде трябват пари. 

 

Г-н Манолски – председател на УС на ФК „Малеш“ с.Микрево – Аз като помияр да 

ходя да се моля за пари ли? 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Не е така, Дичо. 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Аз не 

мога да разбера какво сме се събрали тук, нали е срамота това, което го правим тук. 
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Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Не може преди двадесет години 

никой да не е писал във вестника, а сега да пише. 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – След 

комисиите видях Дичо и го попитах за какво става въпрос за тези пари и ти ми каза, че 

не знаеш нищо. Питах какво правим с тази актуализация? 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Аз в неделя дойдох ли при теб? 

Дай да си говорим мъжката.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Да и 

ми каза, че всичко е точно. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“- с.Микрево – Ти пита ли ме, с ръка на 

сърцето го казвам, ти пита ли ме дали парите са за Тушев? Пита ме Владо тези пари от 

актуализацията за какво са, за Тушев ли са? Аз какво ти отговорих, че не са нито за 

Тушев, нито за никой, а са за доиздържане на отбора за втория сезон. Така ли беше?  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Ти 

каза, че при вас всичко е точно.  

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“- с.Микрево – Питам те, ти каза ли дали 

парите са за Тушев? Писна ми всеки път аз да съм виновен. 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Не 

можеше ли като мъже да седнем и да се разберем? Един да беше дошъл да каже, ето 

тези пари са толкова за това, толкова за това, никой от нас нямаше да има нищо против. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Затова пишете в Струмата. 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Добре, Краси, ако може да проверим в Струмата кой е 

писал статията. Аз ще отида лично да проверя дали е някой от нас, които сме тук на 

тази маса. 

 

Г-н Стоянов – ст.треньор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Това няма значение, написано е. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Напротив, има значение. 

 

Г-н Манолски – председател на УС на ФК „Малеш“ с.Микрево – От тук е излязло. 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Тези 

записи могат да се видят от всеки един. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Аз искам да кажа нещо на момчетата. Когато аз видя един 

от Микрево, вие сте бивши, настоящо футболисти, ще дойдат и нови, но когато аз видя 

един с мерак да ходи на стадиона без да използва думите пари, власт лично аз с мои 

средства ще го облека от долу до горе. Преди когато са играли и успеят да завършат на 

равно, не да падна, са ревали, а сега аз хода на трети мач вие си ги псувате момчетата. 

Има ли смисъл от това нещо. 
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Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Толкова могат, толкова играят. 

Иди ти да играеш. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – И ние толкова можем, толкова даваме. Ние не искаме 

резултати. Искаме да се събирате да си ритате. Ето като Любчо да се събирате всички и 

да си ритате. Обаче вие го обръщате на майката, шайката. Дичо, аз звъннах ли ти да ти 

кажа да дойдеш, че искат пари? Ти каза аз не знам нищо. 

 

Г-н Манолски – председател на УС на ФК „Малеш“ с.Микрево – Казах, че не съм 

запознат, Кире. 

 

Г-н Писков –ПП „ГЕРБ“ – Добре, но после слушам тоя такъв, това казал. Това са 

излагации тук. Само се излагаме. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Как можеш да кажеш, че на 

родата на президента е давано. Не ти ли е малко неудобно пред мен при положение, че 

съм ти държал уважение на теб? Не ти ли е малко неудобно? 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Казах на цяло село. Само това съм казал. Нищо друго. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Кажи на кой съм дал анцунг? 

Повече фенове носили от колкото футболисти. Кажи на кой? Обидно е. Специално от 

теб е обидно. 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Аз искам да задам един въпрос на Влади, 

понеже си мъжкар. Кажи колко струват тези анцузи и колко бройки са? За да видим за 

какъв проблем и за какви пари говорим. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Няма проблем. Те са купени от 

други хора. От Общински съвет ние не искаме пари.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Тази дискусия беше нужна. 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Изобщо не беше нужно, не и тук.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Напротив, както е за водата така и за футбола. 

И други проблеми ще има, но когато се дискутират в този формат с хората е съвсем 

различно. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Да, Кмете, но не по такъв начин, защото се 

разнасят неверни коментари навън от тази зала. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Никол, не можеш да ограничиш хората да 

идват на сесия. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Именно, така е. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Както идват за водата така ще идват и за 

друго. 
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Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Ние никога не сме си мълчали. 

Вие трябваше да извикате ръководството на отбора да ви даде обяснение, а не кмета да 

седи и да се срами с тези статии, които се качват в Струмата.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Само да кажа, че ние не сме виновни, че вие не се 

те присъствали. Точката беше по дневния ред и ние го коментирахме. 

 

В залата отново настъпва хаус. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Ако на предишна сесия   г-жа 

Траянова не беше казала „ Това ще го вкарваме ли, или няма да го вкарваме, Киро“ ние 

нямаше да присъстваме в момента. Затова сме тук, за да дадем отчет на 

Председателката и на Киро Писков. Те двамата определят дали ще има бюджет, или 

няма да има. Ние за това сме тук. Щом те го входират. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – То така трябва да се случват нещата. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Ако си останат пак 10 000 лв. какво правим? 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Не ви ги искам, аз ще 

издържам отбора. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“  - Ето, ние стигнахме до отговора. 

 

Г-н Петров – изп.директор на ФК „Малеш“ с.Микрево – Аз винаги съм бил мъж, а не да 

седим зад гърба на някой и после да ръкопляскаме.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Спорт винаги е имало и ще има. Като се 

върнете назад всеки е давал пари по един, или друг начин. Струмяни е спортна община, 

няма какво да се лъжем. Спорта ще го има. 

 

Г-н Тушев – треньор на ФК „Малеш“ – ДЮШ с.Микрево – Към мен, ако имате 

въпроси? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Въпроси имаме. Сега искам да отговориш на 

всички съветниците, понеже винаги се е питало тези пари отиват при децата на 

Микрево, или при децата на Сандански. Под каква име играят децата при Тушев 

„Малеш“ с.Микрево, или „ Спорт Вилаж“? Искам тези неща да се знаят тук на масата за 

да не се спекулира.  

 

Г-н Тушев – треньор на ФК „Малеш“ – ДЮШ с.Микрево – Значи, аз съм описал в 

отчета имаме 2008-2009 набор юноши-младша, които играят в зона Перник - 

Кюстендил и набор 2010-2011, които играят в зона Благоевград. Това са два отбора 

„Малеш“. Няма нищо общо моята частна школа с тези момчета. Това трябва да бъде 

ясно и аз съм го казвал винаги. Парите си отиват към децата на „Малеш“ Микрево. 

Това трябва да стане ясно, защото има много такива дилеми, че ходят към моята частна 

школа. Няма нищо такова. Аз си издържам частната школа и това няма нищо общо. 

Ако съм жив и здрав мога да отворя още пет школи.  
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Проблема, Метка е това, което поддържаме 

като ДЮШ да го добутаме до мъжки отбор. 

 

Г-н Тушев – треньор на ФК „Малеш“ – ДЮШ с.Микрево – Значи, всяко едно дете в 

общината, което иска да тренира съм го взел. Мисля, че сме обхванали всички деца, 

които искат да тренират и тренират. Без такси, без нищо. Защото се говори, че взимам 

такси 50-100 лева. Няма нищо такова. Нека стане едно дете от общината и да каже, че 

съм му взел такса. Да, взимам такси в частния си отбор, защото трябва да се издържам. 

Както и Влади има син в частна школа, а и във всяка друга частна школа се плащат 

такси.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – За нас е важно името на общината да бъде 

водещо при финансирането. 

 

Г-н Тушев – треньор на ФК „Малеш“ – ДЮШ с.Микрево – Но двата набора, за които 

казах са си „Малеш“. Имаме си два отбора „Малеш“. Толкова деца има и става все по-

трудно. Ние сме малка община. То в Сандански и Благоевград става трудно камо ли 

тук. Но пак има заинтересовани. Ангажирани са вместо да ходят да шмъркат и да 

пушат цигари. Час и половина са на стадиона да тичат. Да се тренира и да има 

движение по тези стадиони.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Благодаря Ви за присъствието, за 

изказванията! Поради изчерпване на дневния ред закривам деветнадесетото редовно  

заседание на Общински съвет Струмяни в  11: 20 часа.           

 

 

 

Протоколчик:…………………..               Зам.-председател на ОбС:………………. 

         /Юлияна Трендафилова/                                             /Борислав Чиликов/                     


